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Programrådets protokoll  

Ledamöter 

Närvarande 

Sinikka Neuhaus, utbildningschef ÄLU, ordförande 

Helena Berglund, bitr. utbildningschef 

Sara Håkansson, prodekan, grundutbildningen HT 

Björn Baderstam, samhällskunskap 

Lena Claesson, fysik (ersätter Lukasz Michalak)  

Anna-Maria Persson, matematik 

Paul Strand, svenska 

Henrik Rosengren, historia 

David Gudmundsson, religionskunskap 

Ingela Johansson, moderna språk 

Joyce Kling, engelska 

Malin Ågren, samordnare SOL 

Emil Bernmalm, UVK 

Helena Hörvin Billsten, VFU 

Malin Dahlgren, extern ledamot, rektor Hedda Andersson gymnasiet 

Emelie Sjögren, studentrepresentant 

Frånvarande  

Evelina Lindroos, studentrepresentant 
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Lukasz Michalak, Fysik 

 

Övriga närvarande 

Ellen Giljam, koordinator, sekreterare 

1 Val av justeringsperson 

Emil Bernmalm utses att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll  

2 Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställs 

3 Föregående mötesprotokoll 

Protokollet från 2024-12-06 läggs till handlingarna 

4 Arbetsgrupp för ny struktur inför förändrad 

lärarutbildning 

Programrådet utser följande personer: 

Helena Berglund, ordförande 

Anna-Maria Persson 

Malin Ågren 

Katarina Blennow 

Henrik Rosengren och David Gudmundsson (delat uppdrag) 

Lukasz Michalak 

Emelie Sjögren 

 

Programrådet fungerar som referensgrupp och får löpande rapporter. 

Arbetsgruppen ska lägga fram ett delförslag på mötet 14 maj samt ett 

förslag till beslut på mötet den 18 september.  

Beslut fattas av Styrgruppen för ämneslärarutbildningen.  
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5 Diskussion: Inköp av läromedel för gymnasieskolan 

Malin Ågren samordnar SOL-verksamheternas behov, övriga skickar 

listor direkt till Helena Berglund.  Beställning görs sedan av 

koordinator på utbildningsvetenskap.  

6 Diskussion: psykologi som ämne inom KPU, eventuellt 

även inom ÄLU 

Institutionen för psykologi samt lärarstudenter är intresserade.  

Programrådet ställer sig positiva till fortsatt arbete.  

7 Förslag på ledamöter till programrådet 

Sinikka Neuhaus, utbildningschef ÄLU, ordförande 

Helena Berglund, bitr. utbildningschef 

Sara Håkansson, prodekan, grundutbildningen HT 

Björn Baderstam, Samhällskunskap 

Lukasz Michalak, Fysik  

Anna-Maria Persson, Matematik 

Paul Strand, Svenska 

Henrik Rosengren, Historia 

David Gudmundsson, Religionskunskap 

Joyce Kling, Engelska 

Ingela Johansson, Moderna språk 

Malin Ågren, Samordnare SOL 

Emil Bernmalm, UVK 

Helena Hörvin Billsten, VFU 

Malin Dahlgren, extern ledamot, rektor Hedda Andersson gymnasiet 

8 Diskussion måltal i regleringsbrevet 

På grund av ett misstag uppfattades måltalet som sänkt från 600 till 

300 men detta kommer Elisabeth Pupp att justera med regeringen. Det 

är alltså ingen förändring i måltal.  
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9 Lägesrapporter 

- Studenterna: Ordförande har varit sjuk en tid och nu behöver 

en vice ordförande väljas. 

- Extern ledamot: Arbetar mycket med GY25. Planerar för 

studenternas besöksdagar i april. Omorganisation hos 

Skolverket gör att det är svårare att få raka svar. 

- Historia: Mediehistoria som nytt ämne på historiska 

institutionen. Helén Persson och Ulf Zander har startat 

didaktiskt seminarium. 

- Engelska: Arbetet med workshops inom kandidatprogrammet 

för att stärka studenter går bra.  

- Svenska: 35 duktiga studenter. Uppsatser behöver skrivas i par 

på grund av ekonomiska utmaningar. Svenska som 

andraspråk: låg genomströmning och oviss framtid. Det 

eventuellt kommande kravet på betyg C i svenska påverkar 

antal studenter. 

- Matematik: Få sökande på matematikkurspaketet. En grupp 

skriver examensarbete med Kristina Juter som handledare. 

- Fysik: Arbetar med att få ihop ämneslärarutbildningen med 

fysiks kandidatprogram, det är främst termin 1,3 och 4 som 

påverkas.  

- Religion: Arbetat med didaktik i grundkursen, vilket fungerat 

väldigt bra.  

- Moderna Språk: Arbetar med språklärardagen 10 mars samt 

kommande didaktikseminarium. 

- Samhällskunskap: Spännande att på sikt kunna vara med i 

ämneslärarutbildningen men det finns en del logistiska 

utmaningar att lösa.  

- VFU: Arbetar med placeringar, Academedia är en ny 

samarbetspartner. VFU-workshop inför första VFU: n samt 

VFU-jour med samarbetslärarna under våren. Även arbetat 

med informationsträff för handledare.   

- UVK: Examensarbeten på gång och många duktiga studenter. 

Fler KPU-studenter än tidigare.  



Sida 5 av 5 

 

 

- ÄLU: Med ett eventuellt kommande krav på betyg C i svenska 

tappar vi ca 30 % av våra studenter. Professionsprogrammets 

meriteringsnivåer har ändrats från 3 till 4.  

10 Eventuellt övrigt 

Inget att notera. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Ellen Giljam 

  

 

Justeras   Ordförande 

Emil Bernmalm Sinikka Neuhaus 


